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Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Plats och tid Eventsalen, Koordinaten 18.00 - 19.33
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §42 Val av justeringsledamöter 3

Kf §43 Allmänhetens frågestund 4

Kf §44 Information och föredragningar 5

Kf §45 Delgivningar 6

Kf §46 Information från kommunstyrelsens ordförande 7

Kf §47 Valärenden och avsägelser kommunrevisionen 8 - 9

Kf §48 Antagande av Vision 2040 10 - 11

Kf §49 Antagande av reglemente för Rådet för nationella minoriteter 12 - 13

Kf §50 Avkastningskrav kommunala bolag 2025 14 - 15

Kf §51 Ställningstagande avseende investering Prisman 6 16 - 17

Kf §52 Budgetomfördelning i samband med omorganisation 18 - 19

Kf §53 Bokslut för donationsfonden 2023 20 - 21

Kf §54 Redovisning av ej besvarade medborgarförslag och motioner
2024

22 - 23

Kf §55 Frågor till kommunfullmäktige 24

Kf §56 Interpellation avseende båtturism och restaurang i gästhamnen 25

Kf §57 Interpellation till ordförande i utbildningsnämnden avseende
sparkrav på utbildningsnämnden

26 - 27

Kf §58 Motion om att göra D-skolan till ett kulturhus 28 - 29



Sammanträdesprotokoll Blad 3

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §42 Dnr KS.2024.8

Val av justeringsledamöter

Kommunfullmäktiges beslut

Klas Lundbergh (L) och Malin Björgum (S) väljs till att justera dagens protokoll. Den
22:e maj klockan 9.45 i kommunhusets foajé äger justering av protokollet rum.

Dagens sammanträde

Förslag

Dag Bergentoft (M) föreslår Klas Lundbergh (L) som justerare av dagens protokoll.

Linus Fogel (S) föreslår Malin Björgum (S) som justerare av dagens protokoll.

Beslutsgång

Ordförande frågar fullmäktige om att godkänna Klas Lundbergh (L) och Malin
Björgum (S) som justerare och finner att fullmäktige bifaller förslaget.

______



Sammanträdesprotokoll Blad 4

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §43 Dnr KS.2024.9

Allmänhetens frågestund

Dagens sammanträde

Ajournering 18.04-18.06

Kommunstyrelsens ordförande Dag Bergentoft (M) besvarar en fråga om kommunala
trygghetspunkter.

______



Sammanträdesprotokoll Blad 5

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §44 Dnr KS.2024.1

Information och föredragningar

Kommunfullmäktiges beslut

Informationen godkänns

Dagens sammanträde

Kommunstrateg Patric Landin informerar om föreslaget till ny kommunvision: Vision
2040.

______



Sammanträdesprotokoll Blad 6

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §45 Dnr KS.2024.7

Delgivningar

Kommunfullmäktiges beslut

Delgivningarna läggs till handlingarna.

Beslutsunderlag
Protokoll kommunstyrelsen 2024-04-24 Ks § 43 Prövning av bolagens verksamhet

______
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §46 Dnr KS.2024.10

Information från kommunstyrelsens ordförande

Kommunfullmäktiges beslut

Informationen godkänns.

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens ordförande Dag Bergentoft (M) informerar om:

· Samverkansträff i nätverket Svenska industrikommuner som ägde rum 24-
26 april i Luleå.

· Framtida investeringar i Oxelösunds hamn AB.

______



Sammanträdesprotokoll Blad 8

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §47 Dnr KS.2024.84

Valärenden och avsägelser kommunrevisionen 2024

Kommunfullmäktiges beslut

1. Benita Vikström entledigas från sitt uppdrag som ordförande i
kommunrevisionen.

2. Benita Vikström väljs till ordförande i kommunrevisionen för den resterande
delen av mandatperioden 2022 - 2026.

Sammanfattning

Omval av kommunrevisionens ordförande genomförs på grund av att hon tidigare
har varit vald till ordförande med undantag för granskning av bolagskoncernen på
grund av rådande redovisningsskyldighet gentemot kommunen genom ett tidigare
uppdrag som ordförande i styrelserna för Kustbostäder i Oxelösund AB och Oxelö
Energi AB. Efter bokslut 2023 i bolagen föreligger inte längre någon sådan
redovisningsskyldighet och hon kan väljas utan undantag i enlighet med
valutskottets förslag.

Beslutsunderlag
Valutskottets förslag till beslut 2024-05-15
Benita Vikströms begäran om entledigande från uppdraget som ordförande i
kommunrevisionen

Dagens sammanträde

Valutskottets förslag

Benita Vikström väljs till ordförande i kommunrevisionen för den resterande delen
av mandatperioden 2022-2026.

Beslutsgång

Ordförande frågar fullmäktige om att entlediga Benita Vikström från sitt uppdrag
som ordförande i kommunrevisionen. Ordförande finner att förslaget bifalls.
Ordförande frågar därefter fullmäktige om man kan välja Benita Vikström till
ordförande i kommunrevisionen för den resterande delen av mandatperioden.
Ordförande finner att även detta förslag bifalls.
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

______

Beslut till:
Kommunrevisionen (för kännedom)
Kansliet (för åtgärd)



Sammanträdesprotokoll Blad 10

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §48 Dnr KS.2021.72

Antagande av Vision 2040

Kommunfullmäktiges beslut

Vision 2040 antas.

Sammanfattning

Nuvarande Vision 2025 löper ut inom några år. Samtidigt genomgår näringslivet i
kommunen en omvandling genom SSAB:s övergång till fossilfri stålproduktion och
Oxelösunds Hamns planerade utbyggnad och kapacitetsfördubbling. Därtill kommer en
förväntad befolkningstillväxt med byggnation av bostadshus. Mot den bakgrunden
beslutade kommunfullmäktige den 16 juni 2021 att ge kommunstyrelsen i uppdrag att
utarbeta en ny vision för Oxelösunds kommun – Vision 2040.

Beslutsunderlag
Protokoll 2024-04-24 - Ks § 53
Tjänsteskrivelse antagande av vision 2040 för Oxelösunds kommun
Förslag till Vision 2040 för Oxelösunds kommun

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

Vision 2040 antas.

Förslag

Patrik Renfors (V) yrkar på att ordalydelsen: Den kommunala servicen som ges både av
offentliga och privata utförare håller god kvalitet och är anpassad efter olika behov,
livssituationer och åldrar. Servicen ges med gott bemötande. ändras till:
Den kommunala servicen som ges av offentliga utförare håller god kvalitet och är anpassad
efter olika behov, livssituationer och åldrar. Servicen ges med gott bemötande.

Patrik Renfors (V) yrkar bifall till förslaget till Vision 2040 i övrigt.

Linus Fogel (S), Klas Lundbergh (L) och Dag Bergentoft (M) yrkar bifall till
kommunstyrelsens förslag.



Sammanträdesprotokoll Blad 11

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Beslutsgång

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Patrik Renfors (V) förslag och
finner att kommunstyrelsens förslag bifalls.

Reservation

Patrik Renfors (V), Daniel Lundgren (V), Victoria Flores Sanchez (V) och Robert
Söderström (V) inkommer med följande skriftliga reservation:

Reservation från Vänsterpartiet - Antagande av vision 2040

Vision 2040 är i all väsentlighet bra. Vänsterpartiet är i det stora nöjd med text- och upplägg,
men vi vänder oss dock mot att visionen skriver att vi ska ha både privata och offentliga
utförare i välfärden. Det står nu så här:

Den kommunala servicen som ges både av offentliga och privata utförare håller god kvalitet
och är anpassad efter olika behov, livssituationer och åldrar. Servicen ges med gott
bemötande.

Vänsterpartiet yrkade istället på att vi skulle ändra den olyckliga meningen om privata och
offentliga utförare till.

”Den kommunala servicen som ges av offentliga utförare håller god kvalitet och är
anpassad efter olika behov, livssituationer och åldrar. Servicen ges med gott bemötande"

______

Beslut till:
Samtliga nämnder (för kännedom)
Samtliga förvaltningar (för kännedom)
Kommunala bolag (för kännedom)
Fackliga organisationer (för kännedom)
Kommunstrateg (för kännedom)



Sammanträdesprotokoll Blad 12

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §49 Dnr KS.2024.72

Antagande av reglemente för Rådet för nationella minoriteter

Kommunfullmäktiges beslut

Reglemente för Rådet för nationella minoriteter fastställs från och med 2024-06-01

Sammanfattning

Kommunfullmäktige gav kommunstyrelsen i uppdrag att arbeta fram ett reglemente för rådet
för nationella minoriteter genom beslut i ärendet Plan för genomförande och uppföljning
inom finskt förvaltningsområde, KS2023.38.

Kommunstyrelseförvaltningen har handlagt ärendet och har i dialog via öppna samråd med
representanter för nationella minoriteter den 6 mars 2024, 31 januari, 2024, 14 november
2023 och den 20 september 2023 arbetat fram ett förslag till reglemente.

Kommunstyrelsen har för egen del (KS§54, 2024-04-29) utsett den politiska
representationen i rådet.

Beslutsunderlag
Protokoll 2024-04-24 - Ks § 54
Tjänsteskrivelse antagande av reglemente för Rådet för nationella minoriteter
Förslag till reglemente för rådet för nationella minoriteter

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

Reglemente för Rådet för nationella minoriteter fastställs från och med 2024-06-01

Förslag

Patrik Renfors (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.

Beslutsgång

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner att det
bifalls.
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

______

Beslut till:
Kommunikations- och servicechef (för kännedom)
Samordnare för finskt förvaltningsområde (för kännedom)
Rådet för nationella minoriteter (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §50 Dnr KS.2024.67

Avkastningskrav kommunala bolag 2025

Kommunfullmäktiges beslut

Godkänna den preliminära avkastningsplanen för Kustbostäder i Oxelösund AB och Oxelö
Energi AB för 2024 - 2027. Planen innebär en utdelning från Oxelösunds kommuns
Förvaltnings AB till kommunen på 1 mkr för 2024 och 1 mkr per år för perioden 2025–2027.

Sammanfattning

Avkastningsplanen för de kommunala bolagen ska ses över årligen. Planen ska diskuteras i
kommunens moderbolag Oxelösunds kommuns Förvaltnings AB och i dialog med
dotterbolagen Kustbostäder i Oxelösund AB (Kustbostäder) och Oxelö Energi AB (Oxelö
Energi), Planen ska även diskuterats av kommunstyrelsen. Den ska också gå på remiss i
styrelserna för Oxelö Energi och Kustbostäder.

På grund av den planerade nybildningen av ett nytt dotterbolag har avkastningsplanen inte
reviderats för perioden 2025–2027. Eventuella förändringar kommer att ske senare under
året.

I avkastningsplanen finns krav på avkastning, soliditet för de båda dotterbolagen och plan
för utdelning till kommunen. Planen innebär en utdelning från Oxelösunds kommuns
Förvaltnings AB till kommunen på 1 mkr för 2024 och 1 mkr per år för perioden 2025–2027.

Beslutsunderlag
Protokoll 2024-04-24 - Ks § 55
Tjänsteskrivelse Ks - Avkastningskrav kommunala bolag 2025
Förslag till avkastningsplan.docx
Förslag till avkastningsplan

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

Godkänna den preliminära avkastningsplanen för Kustbostäder i Oxelösund AB och Oxelö
Energi AB för 2024 - 2027. Planen innebär en utdelning från Oxelösunds kommuns
Förvaltnings AB till kommunen på 1 mkr för 2024 och 1 mkr per år för perioden 2025–2027.

Förslag
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Patrik Renfors (V) yrkar på en utdelning om 3 miljoner från de kommunala bolagen
till kommunen per år.

Dag Bergentoft (M) och Linus Fogel (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till
beslut.

Dag Bergentoft (M) yrkar avslag till Patrik Renfors (V) yrkande.

Beslutsgång

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Patrik Renfors (V) förslag och
finner att kommunstyrelsens förslag bifalls.

Reservation

Patrik Renfors (V), Daniel Lundgren (V), Victoria Flores Sanchez (V) och Robert
Söderström (V) inkommer med följande skriftliga reservation:

Reservation om utdelningen från bolagen

Hela koncernen måste dra sitt lass till ekonomin i bistra tider. Även bolagen.
Särskilt när den dåliga ekonomin år efter snabbt kommer äta upp den insparade
resultatutjämningsreserven.

All verksamhet måste delta för att ro ekonomin i land. Enskilt Prognosen för Oxelö energi är
i år 18-19 miljoner i vinst, föregående år har det legat på 13-15 miljoner.

Vänsterpartiet yrkade därför på en utdelning på 3 miljoner per år, istället för 1 miljon per år .

______

Beslut till:
Ekonomichef (för kännedom)
Kustbostäder (för kännedom)
Oxelö Energi (för kännedom)
Oxelösunds kommuns Förvaltnings AB (för åtgärd)



Sammanträdesprotokoll Blad 16

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §51 Dnr KS.2020.122

Ställningstagande avseende investering Prisman 6

Kommunfullmäktiges beslut

1. Kommunfullmäktige ställer sig bakom de av bolaget anförda kostnadsökningar för
investeringen i Prisman från tidigare ställningstagande om 184 mkr till ca 230 mkr

2. Kommunfullmäktige ställer sig bakom Kustbostäder i Oxelösund AB:s styrelses beslut
om att inte egenfinansiera en del av investeringen genom försäljning av annan fastighet
utan genom nyupplåning.

3. Kommunfullmäktige ställer sig bakom att det under 2024 kommer göras en nedskrivning
av det bokförda värdet för fastigheten Prisman 6.

4. Kustbostäder i Oxelösund AB fortsätter att komma till kommunstyrelsen varje kvartal
under projektets gång för en uppdatering kring projektets fortskridande.

Sammanfattning

Den 16 juni 2021 tog kommunfullmäktige ställning till Kustbostäder i Oxelösunds AB:s
investering för Prisman 6 på 184 mkr (Kf§66). Under den pågående byggnationstiden har
projektet påverkats av vikande konjunktur och ökande inflation, vilket har förändrat
investeringsförutsättningarna.

På grund av stigande inflation har investeringen ökat från 184 mkr till ca 230 mkr. Det finns
en osäkerhet kring konjunkturen under den pågående byggtiden. Förhandlingar med
lokalhyresgäster pågår och detta kan påverka investeringen.

Utifrån affärsmässiga skäl har bolagets styrelse beslutat i december 2023 att delfinansiering
av investering Prisman 6 inte kommer att ske genom försäljning av annan verksamhet,
vilket innebär att finansiering behöver ske genom ytterligare nyupplåning.

Under 2023 gjordes en nedskrivning av det bokförda värdet för fastigheten på 50 mkr.
Under 2024 kommer ytterligare en nedskrivning av det bokförda värdet för fastigheten att
göras. Hur stor den blir bestäms efter värdering och dialog med revisor, efter det att
fastigheten har färdigställts. Under 2023 gjordes även en uppskrivning av mark på 95 mkr,
vilket medförde att soliditeten inte påverkades av nedskrivningen.

Kustbostäders styrelse beslutade att inte utnyttja investeringsstöd för projektet.

Beslutsunderlag
Protokoll 2024-04-24 - Ks § 59
Tjänsteskrivelse Ks - Uppdatering investering Prisman 6
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

1. Kommunfullmäktige ställer sig bakom de av bolaget anförda kostnadsökningar för
investeringen i Prisman från tidigare ställningstagande om 184 mkr till ca 230 mkr

2. Kommunfullmäktige ställer sig bakom Kustbostäder i Oxelösund AB:s styrelses beslut
om att inte egenfinansiera en del av investeringen genom försäljning av annan fastighet
utan genom nyupplåning.

3. Kommunfullmäktige ställer sig bakom att det under 2024 kommer göras en nedskrivning
av det bokförda värdet för fastigheten Prisman 6.

4. Kustbostäder i Oxelösund AB fortsätter att komma till kommunstyrelsen varje kvartal
under projektets gång för en uppdatering kring projektets fortskridande.

Förslag

Dag Bergentoft (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.

Beslutsgång

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner att det
bifalls.

______

Beslut till:
Ekonomichef (för kännedom)
Kustbostäders VD (för kännedom)
Kustbostäders ekonomichef (för kännedom)
Kustbostäders styrelse (för kännedom)
Kommunrevisionen och lekmannarevisorer (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §52 Dnr KS.2024.68

Budgetomfördelning i samband med omorganisation

Kommunfullmäktiges beslut

1. Godkänna omfördelning av driftbudget på -5 400 tkr från kommunstyrelsen till miljö- och
samhällsbyggnadsnämnden i samband med omorganisation för mark- och exploaterings
verksamheten (MEX)-drift tillsammans med gästhamnen och småbåtshamnarna.

2. Godkänna omfördelning av investeringsbudget på 2 159 tkr från kommunstyrelsen till
miljö- och samhällsbyggnadsnämnden

Sammanfattning

I syfte att effektivisera kommunens plan- och byggprocesser kommer från och med 1 maj
mark- och exploaterings verksamheten (MEX) att inordnas inom miljö- och
samhällsbyggnadsförvaltningen. I samband med omorganisationen omfördelas
driftbudgeten för MEX på -5 400 tkr som avser budgeten för helåret 2024. I driftbudgeten
ingår bland annat arrenden, skogsverksamheten på allmän platsmark, Femöre
naturreservat, Fiskehamnen och Skärgården, gästhamnen, småbåtshamnarna och
personalkostnader. Investeringsbudgeten omfördelas.

MEX-exploatering och försäljning kommer att ligga kvar under finansförvaltningen.

I kommunstyrelsens förslag till beslut förelåg det en felberäkning avseende omfördelningen
av driftbudgeten gällande intäkterna för arrenden. Omfördelningen avser ett negativt anslag
på grund av att intäkterna (främst arrendeintäkter) överstiger kostnaderna.

Beslutsunderlag
Protokoll 2024-04-24 - Ks § 58
Tjänsteskrivelse Ks - Budgetomfördelning i samband med omorganisation

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

1. Godkänna omfördelning av driftbudget på 9 332 tkr från kommunstyrelsen till miljö- och
samhällsbyggnadsnämnden i samband med omorganisation för mark- och exploaterings
verksamheten (MEX)-drift tillsammans med gästhamnen och småbåtshamnarna.

2. Godkänna omfördelning av investeringsbudget på 2 159 tkr från kommunstyrelsen till
miljö- och samhällsbyggnadsnämnden
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Förslag

Annsofie Karlsson (M) yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag i beslutspunkt 1
till förmån för eget yrkande om att beloppet för driftsbudgeten ändras från 9 332 tkr
till -5 400 tkr.

Annsofie Karlsson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag i beslutspunkt 2.

Beslutsgång beslutspunkt 1

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Annsofie Karlssons (M) förslag
och finner att fullmäktige bifaller Annsofie Karlssons (M) förslag till beslut.

Beslutsgång beslutspunkt 2

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner att det
bifalls.

______

Beslut till:
Biträdande kommunchef (för kännedom)
Chef Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen (för kännedom)
Verksamhetsekonom MSF (för åtgärd)
Biträdande ekonomichef (för åtgärd)
Mark- och exploateringsstrateger (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §53 Dnr KS.2024.30

Bokslut för donationsfonden 2023

Kommunfullmäktiges beslut

Upprättade årsredovisningar fastställs och kommunstyrelsens ledamöter beviljas full
ansvarsfrihet för 2023 års verksamhet.

Sammanfattning

Oxelösunds kommun förvaltar tre stiftelser.

Dessa tre stiftelser är:

• Högstadiestiftelsen i Oxelösund, instiftad 1986,

• Gymnasiestiftelsen i Oxelösund, instiftad 1986, och

• Kulturstiftelsen i Oxelösund, instiftad 1986.

Det egna kapitalet för dessa tre stiftelser uppgick till 1 164 tkr i bokslut 2023 (oförändrad
sedan föregående årsskifte). Totalt för alla tre fonderna delades 81 tkr (70 tkr) ut.

Fonden som riktar sig mot elever på högstadiet delade ut 40 tkr (30 tkr).

Fonden som riktar sig mot elever folkbokförda i Oxelösunds kommun som studerar på
gymnasiet delade ut 16 tkr (15 tkr).

Fonden för kulturell verksamhet delade ut 25 tkr (25 tkr). Kultur och fritidsnämnden har tagit
beslut om det fasta utdelningsbeloppet.

Marknadsvärdet av stiftelsernas värdepapper uppgick till 1 310 tkr (1 213 tkr) vid årets slut
vilket är en ökning med 97 tkr (minskning med 334 tkr), vilket motsvarar en förändring med
7 % (minskning med 21,6 %).

Stiftelserna har sina resp. förmögenheter gemensamt placerade i den samförvaltade depån
Oxelösunds samförvaltning hos Öhman fonder.

Revisionen har granskat samtliga stiftelser utan anmärkning och tillstyrker att
kommunstyrelsens ledamöter beviljas full ansvarsfrihet för 2023.

Beslutsunderlag
Protokoll 2024-04-24 - Ks § 56
Tjänsteskrivelse Ks - Bokslut för donationsfonden 2023
Sammandrag för Oxelösunds samförvaltade donationsstiftelser 2023
Årsredovisning Kulturstiftelsen 2023
Årsredovisning Högstadiestiftelsen 2023
Årsredovisning Gymnasiestiftelsen 2023
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Revisionsberättelse Samförvaltade 2023
Revisionsberättelse Kulturstiftelsen 2023.
Revisionsberättelse Högstadiestiftelsen 2023
Revisionsberättelse Gymnasiestiftelsen 2023

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

Upprättade årsredovisningar fastställs och kommunstyrelsens ledamöter beviljas full
ansvarsfrihet för 2023 års verksamhet.

Beslutsgång

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner att det
bifalls.

______

Beslut till:
Ekonomichef (för kännedom)
Kommunrevisionen (för kännedom)
Kommunstyrelsen (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §54 Dnr KS.2024.69

Redovisning av ej besvarade medborgarförslag och motioner 2024

Kommunfullmäktiges beslut

Redovisningen godkänns

Sammanfattning

Ej besvarade motioner och medborgarförslag ska redovisas till kommunfullmäktige två
gånger per år enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 29, en gång på våren och en gång
på hösten. Redovisningen avseende medborgarförslag och motioner avser de förslag som
av fullmäktige inte överlåtits till nämnd eller styrelse för besvarande.

Vid avstämning i april 2024 noterar kommunstyrelseförvaltningen att det inte finns några
medborgarförslag som inte är besvarade av kommunfullmäktige.

Vid avstämning i april 2024 noterar kommunstyrelseförvaltningen att det finns två
obesvarade motioner:

Enligt kommunallagens 5:e kap. § 35, ska motioner och medborgarförslag beredas inom ett
år. Då motionerna inkommit inom ett års tid och är under fortsatt beredning bedömer
kommunstyrelseförvaltningen det inte i nuläget nödvändigt att föreslå kommunfullmäktige att
förlänga beredningstiden för motionerna.

Beslutsunderlag
Protokoll 2024-04-24 - Ks § 57
Tjänsteskrivelse Ks - redovisning av ej besvarade medborgarförslag och motioner -
uppföljning 1

Beskrivning Dnr Registrerat Status

Motion avseende föreningsbidrag till ensamstående
föräldrar med ekonomiskt bistånd

KS.2024.40 2024-02-07 Remiss skickad till
vård- och
omsorgsnämnden

Motion avseende digital fixare för att minska digitalt
utanförskap i Oxelösunds kommun

KS.2024.41 2024-02-07 Remiss skickad till
vård- och
omsorgsnämnden
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

Redovisningen godkänns

Beslutsgång

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner att det
bifalls.

______

Beslut till:
Samtliga förvaltningar (för kännedom)

Kommunrevisionen (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §55 Dnr KS.2024.11

Frågor till kommunfullmäktige 2024

Dagens sammanträde

Inga frågor har inkommit till kommunfullmäktige den 15 maj 2024.

______
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §56 Dnr KS.2024.98

Interpellation avseende båtturism och restaurang i gästhamnen

Kommunfullmäktiges beslut

Interpellationen får ställas och överlämnas till ordförande i kommunstyrelsen.

Dagens sammanträde

Linus Fogel (S) inkommer med följande interpellation:

Hur ska båtturismen räddas i Oxelösund?

Dag när ni i Moderaterna gick till val år 2022 så lovade du att det skulle finnas en
restaurang vi gästhamnen Läget så fort ni fick makten. Nu har snart halva mandatperioden
gått och det är fortsatt en tom grusplan på platsen där din utlovade restaurang skulle stå.
Jag är helt övertygad om att dina väljare känner sig lite lurade och säkerligen undrar vad
som händer och när en restaurang kommer byggas på platsen.
Konsekvenserna av att det inte finns en restaurang i gästhamnen Läget kan vi tydligt utläsa
i årsbokslutet för år 2023. Antalet gästnätter i gästhamnen har minskat med ¼ eller 25%
eller översatt till siffror med ca 300 gästnätter mellan år 2022 och år 2023. Varför stannar
man inte med sin båt i Oxelösund längre? Frågar du mig så handlar det väldigt tydligt om att
det inte finns en restaurang på platsen längre. Minskat antal gästnätter i vår gästhamn
spiller över på många andra områden som besök i våra butiker i stan, besök på våra
museer och andra turistaktiviteter. Detta är givetvis inte bra för Oxelösund utveckling och
frågan som verkligen behöver ett svar är hur du tänker vända denna trend och se till att den
utlovade restaurangen byggs?

Jag vill därför ställa dessa frågor till dig Dag Bergentoft:
1. När ska du uppfylla ditt vallöfte och se till att det finns en restaurang vid gästhamnen

Läget och hur ska det gå till?
2. Kommer du sälja vår gemensamma värdefulla mark vid gästhamnen för att någon

ska bygga?
3. Vilka ytterligare politiska beslut kan du lova att genomföra för att Oxelösund åter ska

bli en attraktiv plats för båtturister?

Linus Fogel Socialdemokraterna
______

Beslut till:
Kommunstyrelsens ordförande (för åtgärd)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §57 Dnr KS.2024.97

Interpellation till ordförande i utbildningsnämnden avseende
sparkrav på utbildningsnämnden

Kommunfullmäktiges beslut

Interpellationen får ställas och överlämnas till ordförande i utbildningsnämnden.

Dagens sammanträde

Nina Wikström Tiala (S) inkommer med följande interpellation:

Hur ska ni i majoriteten spara på skolan så att det inte drabbar våra barn och ungas
undervisning?

Redan 2023 så kunde vi alla följa den negativa ekonomiska utvecklingen i vår
utbildningsverksamhet som skolor, förskolor och köpta platser på gymnasiet. Det vi från
Socialdemokraterna väntade på var när den styrande majoriteten med Eva Lantz i spetsen
skulle börja agera och sätta in åtgärder för att bromsa den negativa utvecklingen. Vad
hände? Tyvärr hände inget utan raset fortsatte. Vi från Socialdemokraterna tycker inte det är
ett ansvarsfullt sätt som politiker att hantera våra gemensamma resurser. Vi från
Socialdemokraterna hade förväntat oss att åtgärder redan där och då hade initierats av
politiken men inga sådana beslut är tagna under år 2023.
Vad händer nu när man i utbildningsnämnden har med sig en stor skuld in i året och redan
har ett underskott under årets första månader? Inga beslut är ännu tagna från politiken. Men
jag vet att utbildningsnämnden har fått påtryckningar från kommunstyrelsen om att redovisa
vilka åtgärder man ska vidta för att ekonomin ska räddas och jag har förstått att arbetet är i
gång. Nu är det snart sommar och vi från Socialdemokraterna tycker att det är väldigt sent
agerat.
Den stora frågan är nu hur dessa åtgärder har riskanalyserats så att det blir väldigt små
eller inga konsekvenser för våra barn och ungas utbildning. Jag tror att många pedagoger
och annan personal undrar om de kommer bli uppsagda, kommer det bli så? Det finns
många frågor som jag är övertygad om att elever, personal och föräldrar vill ha tydliga svar
på.

Jag vill därför ställa dessa frågor till dig Eva Lantz:
1. Hur kom det sig Eva att ni från majoriteten inte agerade redan under år 2023 då ni

visste att ekonomin redan då utvecklades negativt?
2. Hur kommer ni från majoriteten nu agera och vilka besparingar kommer ni att göra

så att det så lite som möjligt eller helst inte alls drabbar våra barn och ungas
undervisning?

3. Kan ni från majoriteten lova att det inte blir några besluta där personal kommer att
sägas upp och om ni inte kan lova det så är frågan om ni har gjort en riskanalys av
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

vilka som ska sägas upp så det inte drabbar undervisningen av våra barn och unga
och har det skett en förhandling med facket och vilka krav ställde de?

Nina Wikström Tiala Socialdemokraterna

______

Beslut till:
Ordförande i utbildningsnämnden (för åtgärd)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

Kf §58 Dnr KS.2024.99

Motion om att göra D-skolan till ett kulturhus

Kommunfullmäktiges beslut

Medge att motionen får lämnas in och överlämnar den till kommunstyrelsen för
beredning.

Dagens sammanträde

Ann Abrahamsson (C) inkommer med följande motion:

Kan D-skolan bli ett nytt kulturhus?

Oxelösund har vuxit från fiskeläge till modern kommun med dagens cirka 12 000 invånare.

Genom åren har ombyggnationer, rivningar och nybyggnationer skett. Tyvärr har det brustit

när det gäller att bevara gammal bebyggelse och kulturområden. Vi ser ännu exempel på

detta i diskussionerna kring Läget, före detta Båt och Motor-området och sjöbodarna

utmed Femörekanalen.

En central byggnad som står kvar och kan stoltsera med drygt hundra års historia är D-

skolan. Den är i dag uthyrd till SSAB medan bolagets huvudkontor byggs om. Men vad

händer efter det med den anrika byggnaden?

Centerpartiet i Oxelösund värnar om våra kvarvarande äldre byggnader och vill därför att D-

skolan framöver bevaras och görs tillgänglig för så många invånare som möjligt.

Nuläge:

• Vi vet att våra pensionärsföreningar under en längre tid arbetat med frågan om att

få till ett Pensionärernas hus, men hittills inte identifierat någon lämplig lokal.

• Kommunen har ett rikt föreningsliv.
• Alla sammanslutningar kämpar idag med sin ekonomi.

Våra ideer för D-skolans framtid:

• Gör om D-skolan till kommunens Förenings-/ Allaktivitets-/Kulturhus, där de

föreningar som önskar kan få ha sina respektive expeditioner och lokaler

• Pensionärsföreningarna PRO, SPF, SKPF och Finska föreningen kunde skapa en

form av "Pensionärernas hus" med expeditioner och samlingssalar för

medlemsträffar, studiecirklar och annan verksamhet som dessa föreningar

erbjuder kommunens äldre (som blir fler och fler). Pensionärsföreningarna kunde

på så sätt säkra och utöka sina verksamheter och i förlängningen bidra till bättre

hälsa hos äldre Oxelösundsbor. Kanske bidrar detta till att skjuta fram tidpunkten
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2024-05-15

Utdragsbestyrkande

för när man behöver stöd från kommunen med hemtjänst eller särskilt boende.

Skattepengar sparas.

• Unga eller unga vuxna med olika intressen, till exempel musik, teater eller annan

kulturell verksamhet skulle kunna erbjudas lokaler i den rymliga byggnaden.

• Centerpartiet vill alltså att D-skolan blir en mötesplats för alla åldrar.
Vi yrkar därför på att kommunen utreder frågan om D-skolans framtida användning

med inriktningen att den ska komma så många Oxelösundsbor som möjligt till del.

Oxelösund den 15 maj

2024 För Centerpartiet i

Oxelösund

Ann Abrahamsson,

gruppledare

______

Beslut till:
Kommunstyrelsen (för åtgärd)
Kommunstyrelseförvaltningen (för åtgärd)
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